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PROTOKÓŁ NR VII/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Łobzie 

w dniu 31 października 2024 roku. 

 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 900  

 

Transmisja z obrad VII sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

(nagranie: 2:57 - 16:17) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobzie Henryk Stankiewicz otworzył VII w obecnej 

kadencji sesję Rady Miejskiej w Łobzie zwołaną na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Poinformował, że zgodnie z obowiązkiem ustawowym, 

obrady sesji są transmitowane oraz nagrywane. Podczas sesji, obowiązuje zasada 

przestrzegania ochrony danych osobowych, zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz przywitał przybyłych Radnych, a w imieniu 

Wysokiej Rady przywitał p. Burmistrza i wszystkich uczestniczących w obradach oraz 

mieszkańców, którzy przebieg sesji mogą obejrzeć online – za pośrednictwem Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

Przewodniczący Rady poprosił radnych o potwierdzenie obecności, poprzez naciśnięcie 

przycisku kworum. Na podstawie zgłoszeń stwierdził kworum (14 radnych obecnych) na 

ustawowy stan 15, umożliwiające Radzie podejmowanie prawomocnych decyzji. (Listy 

obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu.) 

Szanowni Państwo!  

Przewodniczący Rady, przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad, zgodnie z prośbą, 

poprosił o zabranie głosu, obecną na sali dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Łobzie, Panią Katarzynę Błaszczyk.  

Głos zabrała dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łobzie Katarzyna 

Błaszczyk.  

Po wystąpieniu p. dyrektor; Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz przystąpił do realizacji 

porządku obrad. 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 

 

(nagranie: 16:18 - 16:50) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zapytał, czy są wnioski o zmianę porządku obrad. 

Wobec braku zgłoszeń, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie 

obradować będzie zgodnie z porządkiem obrad przesłanym w zawiadomieniu o sesji. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

5. Informacja Burmistrza Łobza o podmiotach wyznaczonych do przyjęcia skazanych w 

celu wykonywania pracy społecznie użytecznej w roku 2025; 

6. Informacje Przewodniczącego Rady oraz Burmistrza Łobza o złożonych 

oświadczeniach 

majątkowych; 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024; 

http://www.bip.lobez.pl/
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej 

na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów; 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 

rok; 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2024 – 2037;  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na 2025 rok; 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych; 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie poboru podatków i opłat lokalnych 

w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso; 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości zamieszkałych, w drodze 

inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso; 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki opłaty oraz określenia 

stawki opłaty podwyższonej; 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 

kompostujących bioodpady w kompostowniku przydomowym; 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXII/159/2016 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 30 czerwca 2016 r. w sprawie określenia górnych stawek 

opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na rzecz gminy oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy Łobez; 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie 

udziałów w spółce Łobeskie Przedsiębiorstwo Komunalne spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością;  

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały 

Nr LXX/461/2023 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 26 października 2023 r. w 

sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu 

odbudowy Zabytków;  

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

oznaczonej nr 551 położonej w obrębie 2 miasta Łobez przy ul. Bocznej; 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr VIII/60/2015 Rady 

Miejskiej  

w Łobzie z dnia 28 maja 2015 r. w sprawie Statutów Sołectw Gminy Łobez; 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych w sprawie zniesienia jednostki pomocniczej Osiedla; 

23. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

24. Komunikaty i informacje; 

25. Informacje Przewodniczącego Rady; 

26. Zamknięcie obrad. 
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Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

(nagranie: 16:51 - 17:49) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poinformował, że do przyjęcia przez Radę jest 

protokół z sesji nr VI, która odbyła się 26 września 2024 r. (sesja zwyczajna). Protokół został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej, w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przed 

dzisiejszymi obradami. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że do protokołu nie wniesiono zastrzeżeń ani poprawek.  

W związku z tym poddał go pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła protokół  

z poprzedniej sesji. 

 

Ad. 4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym. 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 17:50 - 19:33) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję. 

Pytanie w dyskusji zadała Radna Wiesława Romejko. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Łobza 

Piotr Ćwikła. 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Ad. 6 Informacja Burmistrza Łobza o podmiotach wyznaczonych do przyjęcia skazanych 

w celu wykonywania pracy społecznie użytecznej w roku 2025; 

(nagranie: 19:34 - 19:55) 

Informację w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Była 

ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Ad. 7 Informacja Przewodniczącego Rady oraz Burmistrza Łobza o złożonych 

oświadczeniach majątkowych; 

(czas nagrania: 19:56 - 20:10) 

Informację w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. Była 

ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 
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Ad. 7 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024; 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(czas nagrania: 20:11 - 20:30) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Ad. 8 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej 

na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 20:31 – 22:14) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Krzysztof Bartos przedstawił opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań z tytułu kredytów; 

UCHWAŁA NR VII/49/2024 

w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań z tytułu kredytów; stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 r. 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 22:15 – 35:22) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę p. Burmistrza do niniejszego 

projektu uchwały – autopoprawka stanowi załącznik do protokołu. 

Głos w dyskusji zabrali: Radna Wiesława Romejko zabrała głos w sprawie zbiórki na rzecz 

poszkodowanych w pożarze w Świętoborcu. Wyjaśnień udzielił Radny Jarosław Sowiński, 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła i Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz. 

Więcej głosów nie zabrano.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Krzysztof Bartos przedstawił opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie. 
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Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 1  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 rok. 

 

UCHWAŁA NR VII/50/2024 

w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 rok - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2024 – 2037;  

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 35:23 – 37:19) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę p. Burmistrza do niniejszego 

projektu uchwały – autopoprawka stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Krzysztof Bartos przedstawił opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łobez na lata 2024 – 

2037;  

UCHWAŁA NR VII/51/2024 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łobez na lata 2024 – 2037; - 

stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na 2025 rok; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 37:20 – 38:36) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Krzysztof Bartos przedstawił opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok; 

UCHWAŁA NR VII/52/2024 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok; stanowi 

załącznik do protokołu 

Ad. 12 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 38:37 – 39:54) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Krzysztof Bartos przedstawił opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; 

UCHWAŁA NR VII/53/2024 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; -stanowi 

załącznik do protokołu 

Ad. 13 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie poboru podatków i opłat lokalnych 

w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 39:55 – 43:11) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję. 

Radna Wiesława Romejko zgłosiła wniosek formalny o wprowadzenie poprawki w załączniku 

do uchwały w wykazie inkasentów. Zaproponowała, aby pozycja nr 7 w wykazie inkasentów 

otrzymała brzmienie Ewa Gliszczyńska zamieszkała Poradz. Z uwagi, iż p. Ewa Gliszczyńska 

jest sołtysem sołectwa Poradz. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek 

formalny. 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 1 
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Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania 

uwzględniła zgłoszony wniosek.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Krzysztof Bartos przedstawił opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały wraz z uwzględnionym 

wnioskiem formalnym pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie poboru podatków i opłat lokalnych w drodze inkasa oraz wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

UCHWAŁA NR VII/54/2024 

w sprawie poboru podatków i opłat lokalnych w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów 

i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; -stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 14 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości zamieszkałych, w drodze inkasa 

oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 43:12 – 47:04) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję. 

Radna Wiesława Romejko zgłosiła wniosek formalny o wprowadzenie poprawki w załączniku 

do uchwały w wykazie inkasentów. Zaproponowała, aby pozycja nr 7 w wykazie inkasentów 

otrzymała brzmienie Ewa Gliszczyńska zamieszkała Poradz. Z uwagi, iż p. Ewa Gliszczyńska 

jest sołtysem sołectwa Poradz. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek 

formalny. 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania 

uwzględniła zgłoszony wniosek.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Krzysztof Bartos przedstawił opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały wraz z uwzględnionym 

wnioskiem formalnym pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych, w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

UCHWAŁA NR VII/55/2024 

w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych, w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso; -stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 15 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki opłaty oraz określenia stawki 

opłaty podwyższonej; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 47:05 – 48:42) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Krzysztof Bartos przedstawił opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 1 

 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki opłaty oraz określenia stawki opłaty podwyższonej; 

UCHWAŁA NR VII/56/2024 

w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki opłaty oraz określenia stawki opłaty podwyższonej; -

stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości kompostujących 

bioodpady w kompostowniku przydomowym; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 48:43 – 50:18) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Krzysztof Bartos przedstawił opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 1 

 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

właścicieli nieruchomości kompostujących bioodpady w kompostowniku przydomowym; 

UCHWAŁA NR VII/57/2024 

w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

właścicieli nieruchomości kompostujących bioodpady w kompostowniku przydomowym; 

-stanowi załącznik do protokołu 

- Przerwa – 

Po przerwie Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz wznowił obrady VII sesji Rady 

Miejskiej w Łobzie.  

 

Ad. 17 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXII/159/2016 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 30 czerwca 2016 r. w sprawie określenia górnych stawek opłat 

za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 

którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

na rzecz gminy oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie gminy Łobez; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 51:25 – 54:04) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Krzysztof Bartos przedstawił opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXII/159/2016 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 30 czerwca 

2016 r. w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy Łobez; 

UCHWAŁA NR VII/58/2024 

zmieniającej uchwałę Nr XXII/159/2016 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 30 czerwca 

2016 r. w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do 
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ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie 

gminy Łobez; -stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 18 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie 

udziałów w spółce Łobeskie Przedsiębiorstwo Komunalne spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością;  

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 54:05 – 55:19) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Krzysztof Bartos przedstawił opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie udziałów w spółce Łobeskie 

Przedsiębiorstwo Komunalne spółka z ograniczoną odpowiedzialnością;  

UCHWAŁA NR VII/59/2024 

w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie udziałów w spółce Łobeskie Przedsiębiorstwo 

Komunalne spółka z ograniczoną odpowiedzialnością; -stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 19 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały 

Nr LXX/461/2023 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 26 października 2023 r. w sprawie 

określenia zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków w ramach Rządowego Programu odbudowy Zabytków;  

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 55:20 – 57:35) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Krzysztof Bartos przedstawił opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały Nr LXX/461/2023 Rady Miejskiej w 
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Łobzie z dnia 26 października 2023 r. w sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu odbudowy 

Zabytków;  

UCHWAŁA NR VII/60/2024 

w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały Nr LXX/461/2023 Rady Miejskiej w 

Łobzie z dnia 26 października 2023 r. w sprawie określenia zasad i trybu udzielania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego 

Programu odbudowy Zabytków; -stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 20 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej 

nr 551 położonej w obrębie 2 miasta Łobez przy ul. Bocznej; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 57:36 – 59:11) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Krzysztof Bartos przedstawił opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej nr 551 położonej w obrębie 2 miasta 

Łobez przy ul. Bocznej; 

UCHWAŁA NR VII/61/2024 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej nr 551 położonej w obrębie 2 miasta Łobez 

przy ul. Bocznej; -stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 21 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr VIII/60/2015 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 28 maja 2015 r. w sprawie Statutów Sołectw Gminy Łobez; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 59:12 – 1:00:34) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Krzysztof Bartos przedstawił opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę zmieniającą uchwałę Nr VIII/60/2015 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 28 maja 2015 r. 

w sprawie Statutów Sołectw Gminy Łobez; 

UCHWAŁA NR VII/62/2024 

Zmieniająca uchwałę Nr VIII/60/2015 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 28 maja 2015 r. 

w sprawie Statutów Sołectw Gminy Łobez; -stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 22 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych w sprawie zniesienia jednostki pomocniczej Osiedla; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 1:00:35 – 1:01:53) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Krzysztof Bartos przedstawił opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1; Nieobecni: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych w sprawie zniesienia jednostki 

pomocniczej Osiedla; 

UCHWAŁA NR VII/63/2024 

w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych w sprawie zniesienia jednostki 

pomocniczej Osiedla; -stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 23 Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

(nagranie: 1:01:54 – 1:08:19) 

Interpelacje i zapytania składa się na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie Burmistrzowi. Burmistrz lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana 

udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji 

lub zapytania. 

Interpelacje złożyli: Radny Adam Hlib, Radna Wiesława Romejko poinformowała, że złoży 

dwa zapytania do p. Burmistrza, pierwsze dotyczące rozliczenia środków finansowych 

przeznaczonych na konferencję Westpomeranin Greenfild 2024 i drugie w sprawie rozliczenia 

kosztów delegacji uczestników wyjazdu do Serbii  

Więcej zgłoszeń nie wniesiono. Przewodniczący Rady zamknął pkt 23. 
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Ad. 24 Komunikaty i informacje. 

(nagranie: 1:08:20 – 1:12:18) 

Przewodniczący rady poinformował, że kolejna sesja Rady Miejskiej w Łobzie odbędzie się  

28 listopada br. natomiast wspólne posiedzenie komisji stałych 26 listopada br. 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła zaprosił do udziału w spotkaniach z pieśnią patriotyczną oraz do 

udziału w festynie charytatywnym „Razem dla Świętoborca”. Wydarzenia te odbędą się 

10.11.br. na hali widowiskowo-sportowej. 

Radny Ryszard Bartczak w imieniu miłośników zimnych kąpieli, Klubu Morsów Gołoledź. 

zaprosił 9.11.br. nad jezioro miejskie godz. 14:30 na rozpoczęcie sezonu morsowania. 

Radna Wiesława Romejko w imieniu stowarzyszenia Kobiet „Nurt”, złożyła serdeczne 

podziękowania wszystkim uczestnikom konferencji, która odbyła się na temat budżetu 

obywatelskiego. Panu Wiceburmistrzowi, który zechciał poświęcić swój czas i na ręce Pana 

Burmistrza chciałabym podziękować również pracownicom, które brały udział, w tym 

wydarzeniu. 

 

Więcej zgłoszeń nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady zamknął pkt 24. 

 

Ad. 25 Informacje Przewodniczącej Rady. 

(nagranie: 1:12:19 – 1:13:02) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poinformował o spotkaniach i wydarzeniach,  

w których wziął udział w działalności międzysesyjnej;  

 

Ad. 26 Zamknięcie obrad. 

(nagranie: 1:13:03 – 1:13:11) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie zrealizowała 

porządek obrad. W związku z tym zamknął VII sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Zakończenie obrad: godz. 11:30  

      

(Płyta CD z nagraniem oraz konwersją zapisu audio na tekst VII sesji Rady Miejskiej  

w Łobzie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

      

      

 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

                                                                         Przewodniczył: 

 

                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Henryk Stankiewicz 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Dajnowska 

 


